
 

 

 

MEMORANDUM 

 
 
 
 
 
 

DATUM 16-3-2021 

AAN Het presidium 

VAN De griffie 

DOORKIESNUMMER 06 25 77 89 77 

ONDERWERP Vooruitblik april 2021 en verder 

 
Inleiding 
Zoals afgesproken gaan we in het presidium verder vooruit kijken, naar de komende 2 á 3 maanden, om meer 
grip te krijgen en sturing te geven op de voorbereidings- en besluitvormingsprocessen. Onderstaand is op basis 
van input van de commissiegriffiers een vooruitblik geformuleerd.  
 
Vooruitblik 
FAC 
Geen bijzonderheden.  
 
BEM  
Het is en blijft druk in BEM. Ook in de commissieronde van maart is extra vergadertijd gereserveerd, om de 
doorgeschoven agendapunten van de vorige ronde te bespreken en geen nieuwe ‘achterstand’ op te lopen.  
Voor de ronde daarna zijn er op dit moment zeven Statenvoorstellen en één te bespreken Statenbrief 
geagendeerd, dus ook dit zal extra vergadertijd vragen. Dit komt onder andere, omdat we de ronde van juni 
zoveel mogelijk vrij willen houden voor de P&C-producten Jaarrekeningen, Tussenrapportage en Kadernota. 
 
Commissie Omgevingsvisie 
De komende periode zijn er geen Statenvoorstellen voorzien. Wel zullen er informatieve gesprekken zijn over de 
Programma’s onder de Omgevingsvisie en de Voortgang van het proces Omgevingswet. 
 
Commissie M&M 
Voor deze commissie staan komende vergadering Statenvoorstellen over de N201 (in de herhaling), de 
Tramovergang Nieuwegein en Participatieplan OV-concessie op de agenda. Speciale aandacht voor het 
Statenvoorstel RESsen 1.0 dat voor M&M 26 mei geagendeerd staat en waarbij recent duidelijk is geworden dat 
over de RES 1.0 voor de U16 gemeenten pas na het zomerreces wordt besloten. In de vergadering van 26 mei 
ook het langverwachte en meermalen doorgeschoven Statenvoorstel Programma Gezonde Leefomgeving. In de 
juni-ronde vooralsnog “alleen” de Statenvoorstellen  Jaarrekening, Kadernota en Tussenrapportage. 
 
Commissie RGW 
Voor deze commissie breekt een relatief rustige periode aan qua Statenvoorstellen. We proberen de ruimte die 
daardoor ontstaat in te vullen met voorbereidende sessies, zodat er meer lijn komt in voorbereiding richting 
besluitvorming. Dit hebben we bijvoorbeeld ook begin dit jaar rondom de onderwerpen Groene Contouren en 
Voedselagenda gedaan. De exacte invulling hiervan is op dit moment nog niet bekend.  
 
Infosessies 
Vanwege de onderbezetting op de griffie op dit moment vanwege het vertrek van mw. Heidstra is het op dit 
moment helaas niet mogelijk een accurate opsomming van de infosessies te geven. Voor de conferentie 
Rijnenburg worden de voorbereidingen getroffen om deze vóór het zomerreces te organiseren.  
 


